



STYREMØTE I MOSS IDRETTSLAG

PROTOKOLL: 4/2018-2019

Tid: Mandag 11. juni 2018 kl 19.30 - 21.30
Sted: Melløs stadion

Til stede: Øivind Røraas, leder
Runar Sjøblom, økonomi
Anne-Britt Tollefsen, arrangement
Lene Salvesen, infrastruktur
Eva Nordqvist, idrett

Ikke til stede: Ungdomsrepresentant (ikke fått innmeldt navn)
Styremedlem marked (trukket seg etter årsmøtet)

Andre til stede: Ingen

SAKER:

Sak 1 Godkjenning av protokoll fra forrige møte

Vedtak: Protokoll 3/2018-2019 godkjent uten merknader.

Sak 2 Idrett

- a) **Retningslinjer for mesterskap 2018** – utkast forelagt styret. Viktig å ha dette på plass. Informasjon med status over kvalifiserte sendes aktuelle utøvere etter Tyrving.
Vedtak: Retningslinjer vedtatt og kunngjøres for aktuelle medlemmer og legges ut på hjemmesidene.
- b) **Retningslinjer trenere** – utkast forelagt styret.
Vedtak: Retningslinjer vedtatt. Kunngjøres for trenerne og legges ut på hjemmesidene.
- c) **Retningslinjer utøvere** – utkast forelagt styret.
Vedtak: Retningslinjer vedtatt. Informasjon sendes ut og retningslinjer legges ut på hjemmesidene. I tillegg tas retningslinjene opp på en klubbkveld el lign for aktive.
- d) **Retningslinjer foresatte** – utkast forelagt styret.
Vedtak: Retningslinjer vedtatt. Kunngjøres for foresatte og legges ut på hjemmesidene.
Aksjon – samtlige: **Eva**.

- e) **VU-spelen** – flere av de våre beste utøvere drar til VU i stedet for å delta på Mosselekene. Det er tidligere kunngjort at utøvere som drar til VU ikke får dekket startkontingent (på lik linje som når det arrangeres andre stevner i kretsen og utøvere drar på andre stevner). Det har kommet forespørsel om det bare er lørdagens øvelser i VU som ikke dekkes. Her er det vel så mye prinsippene og lojalitet til egen klubb som er poenget som selve pengene. Dersom utøvere og foresatte ikke er tilstede på egne stevner blir det både tynt med utøvere og dommere/funksjonærer. Klubben har, spesielt i enkelte funksjoner, få å spille på. I ytterste konsekvens, hvis stevner ikke kan arrangeres/blir arrangert, kan vi risikere at det blir lagt kunstgress på matta med de følger det får for friidretten på sikt.
Vedtak: Øivind svarer på forespørsel. Vedtak om ikke å dekke startkontingent i VU opprettholdes.
- f) **Lillehammer** – pr dd er 23 utøvere påmeldt turen. Det åpnet seg opp en mulighet for 4 hytter på Birkebeineren. I og med at noen har meldt inn at de ordner egen innkvartering er dette akkurat tilstrekkelig til å huse aktive og ledere. Det er nå også tilstrekkelig med transportkapasitet begge veier.
Vedtak: Egenandel, - kr. 1500, skal betales inn på konto til MIL senest en uke før avreise. Runar sørger for at Anne-Britt får overført midler til konto for matkjøp etc. Det må velges løsninger på matserving som skaper minst mulig arbeid for reiselederne.

Sak 3 Økonomi

- a) **Økonomien er sunn og frisk** og i god gjenge i forhold til budsjett.
- b) **Manglende innbetaling av medlemskontingent aktive** – sjekket mot forbund i forhold til starttillatelse/sanksjoner.

Sak 4 Arrangement

- a) **Mosselekene** – det begynner å fylles opp med funksjonærer, men det er stadig behov for noen flere. Øivind og Runar sjekker opp. Tidtaking er ok med noen tilpasninger.

Sak 5 Eventuelt

- a) **Mangel på trenere** –gruppe 1 er fortsatt uten ansvarlig trener. Foreløpig har de vært med på friidrettsskolen mandager og Astrid/Ellen har ivaretatt de onsdager. De har fått gode tilbakemeldinger. Vi må imidlertid ha på plass en løsning til oppstart etter ferien. Det er også viktig å få etablert en ny mellomdistansegruppe for å ivareta de som ønsker å løpe litt lengre. Også her må det på plass en trener. Eva/Øivind ++
- b) **Treningssamling/leir april 2019** – Anne-Britt har sjekket interessen for treningsopphold ved Skien fritidspark deler av påsken 2019. Stor interesse blant de yngre. Noe manglende tilbakemelding fra de eldre. Enkelte mener tilbudet ikke er godt nok. Uansett - dette synes å være et godt tilbud for utøverne våre og en god mulighet for laget å teste ut denne type treningsopphold. Stedet er bra nok for rekrutteringslandslaget – det bør være bra nok for MIL i 3 dager.

Vedtak: Anne Britt sjekker mulighet for avbestilling/justering av antall og reserverer opphold.

- c) **Sommerfriidrettsskolen** - I tillegg til de 6 som opprinnelig ble tatt ut som instruktører vil Torstein Eliassen gå inn som instruktør. Det er da totalt 7 instruktører inkl leder. Lekene er fulltegnet, dvs 52 deltakere inkl 3 som skal være med deler av uken. Liselotte har bedt om at det bestilles medaljer til deltakerne.

Vedtak: 100 medaljer bestilles, også for bruk til senere. Eva

- b) **Chr Fr-løpet** - det begynner å fylles opp med funksjonærer til løype og kiosk, men det er behov for noen flere. Behov for å utrede noe mer i forhold til kiosk. Møte i arrangementskomiteen onsdag 13.
- c) **Reportasjer i Moss-Avis** – ny artikkel om to av de eldste utøverne hver uke framover. Bra med mer omtale!

Fra tidligere

- a) **Utstyr.** Høydelist er ødelagt, må erstattes. Gjennomgang og kontroll av alt utstyr må gjøres så snart som mulig. Det må lages liste over hva vi har – og hva vi eventuelt bør anskaffe av trenings- og konkurransemateriell. Ødelagt/utslitt utstyr repareres eller kasseres (aksjon Runar og Ivar).
- b) **Politiattester** – foreløpig dårlig respons fra de som har blitt avkrevd attest. (Følges opp, Eva)
- c) TV-en virker ikke – mangler kort og kortholder.
Vedtak: Runar bestiller.
- d) **Kjelleren** – retningslinjer bruk og rengjøring må på plass.

Vedlagt:

Retningslinjer for mesterskap 2018
Retningslinjer trenere
Retningslinjer utøvere
Retningslinjer foresatte

Neste styremøte ble ikke fastsatt.

Moss, 12. juni 2018
Eva Nordqvist
Referent